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Ezen az Ã¼nnepen kÃ¼lÃ¶nleges Ã©rzÃ©s tÃ¶lt el minden embert. Nemcsak a hÃvÅ‘ ember gondol szeretteire,
embertÃ¡rsaira. Ezen az Ã¼nnepen meg tudnak nyÃlni az emberi szÃvek. KÃ¼lÃ¶nleges hangulatot Ã¡raszt ez az Ã¼nnep.
FÅ‘leg karÃ¡csony Ã©jszakÃ¡ja Ã©rinti meg az embereket. Ilyenkor egyÃ¼tt akarunk lenni azokkal, akiket szeretÃ¼nk, tudunk
embertÃ¡rsaink felÃ© fordulni, tudunk szeretni.

Hogy miÃ©rt van ez Ãgy? Erre feleletet kapunk a karÃ¡csonyi szentmise szÃ¶vegeiben: â€žFiÃº szÃ¼letett nÃ©kÃ¼nkâ€¦â€• (Iz.9,6).
BeteljesÃ¼lt az isteni ÃgÃ©ret: megszÃ¼letett az emberrÃ© lett mÃ¡sodik isteni szemÃ©ly, JÃ©zus Krisztus. Isten megmutatta
az Å‘ arcÃ¡t â€“ szeretetÃ©t. Betlehemben egyszerÅ± kÃ¶rÃ¼lmÃ©nyek kÃ¶zÃ¶tt, istÃ¡llÃ³ban szÃ¼letett meg a GYERMEK! Itt az
Istennek gyermekarca van. Kit nem tud megindÃtani egy mosolygÃ³s gyermekarc? EzÃ©rt tÃ¶lt el minket is a szeretet, mert
JÃ©zus szÃ¼letÃ©se Ã³ta, az emberarcÃº Isten megjelenÃ©se Ã³ta minden ember testvÃ©r, egy kÃ¶zÃ¶s AtyÃ¡nak a gyermeke.
Ez a karÃ¡csonyi esemÃ©ny kÃ¶telez bennÃ¼nket, hogy testvÃ©rÃ¼nkhÃ¶z, JÃ©zushoz hasonlÃtsunk. NemesedjÃ¼nk,
legyÃ¼nk jobb emberekkÃ©, szÃ¼lessÃ¼nk Ãºj emberekkÃ©, hogy az Å• pÃ©ldÃ¡ja szerint tudjunk szeretni.
Minden ember magÃ¡nak szÃ¼letik. MÃ©g az Ã©desanya sem kezelheti Å‘t Ãºgy, mint sajÃ¡t tulajdonÃ¡t. Minden ember
magÃ¡nak szÃ¼letik Ã©s nem azÃ©rt, hogy kegyetlen zsarnokok Ã©s diktÃ¡torok szolgasÃ¡gba alÃ¡zzÃ¡k, nem azÃ©rt, hogy gÃ©pek
Ã©s hatalmasok rabszolgÃ¡ja legyen, nem azÃ©rt, hogy felelÅ‘tlen vezetÅ‘k, hÃ¡borÃºs kalandorok Ã¡gyÃºtÃ¶ltelÃ©ke legyen. 
Egy gyermekrÅ‘l tudjuk, hogy Isten akaratÃ¡bÃ³l nekÃ¼nk szÃ¼letett: JÃ©zus az emberarcÃº Isten. JÃ©zus, aki emberrÃ© lett Ã©s
itt Ã©lt kÃ¶zÃ¶ttÃ¼nk. Megmutatta, hogy meglehet Ã©lni az Å• tanÃtÃ¡sÃ¡t. Nem emberellenes az evangÃ©lium. Az evangÃ©liumi
tanÃtÃ¡st minden korban lehet kÃ¶vetni Ã©s szerinte Ã©lni. Ez az Ã¼zenet szÃ³l a XXI. szÃ¡zad fogyasztÃ³i tÃ¡rsadalmÃ¡nak is.
Keresni kell a bajok gyÃ¶kerÃ©t, hogy miÃ©rt van olyan sok szÃ©tdÃºlt csalÃ¡d, miÃ©rt van oly sok lelkileg sÃ©rÃ¼lt gyermek Ã©s
fiatal? MiÃ©rt van az, hogy a munkaadÃ³ nem lÃ¡tja a munkÃ¡sÃ¡ban az embert, csak a termelÅ‘ â€žeszkÃ¶ztâ€•, amit a
legszÃ©lsÅ‘sÃ©gesebben ki akar hasznÃ¡lni? MiÃ©rt van az, hogy sokan csak a mÃ¡sok rovÃ¡sÃ¡ra akarnak Ã©lni? MiÃ©rt van az,
hogy az anyagi meggazdagodÃ¡s Ã©rdekÃ©ben el tudjÃ¡k tiporni az embertÃ¡rsat Ã©s megfosztjÃ¡k Å‘t emberi mÃ©ltÃ³sÃ¡gÃ¡tÃ³l? A
vÃ©gsÅ‘ okot megtalÃ¡ljuk karÃ¡csony Ã¼zenetÃ©ben. EljÃ¶tt kÃ¶zÃ©nk a megtestesÃ¼lt Isten â€žaki Ã¶vÃ©i kÃ¶zÃ© jÃ¶tt, de Ã¶vÃ©i nem
fogadtÃ¡k beâ€• az Ã¼nnepi szentmise evangÃ©liuma. Ha elfogadjuk a megszÃ¼letett Gyermeket, ha elfogadjuk az Å•
tanÃtÃ¡sÃ¡t, sok vÃ¡ltozÃ¡st hozhat az Ã©letÃ¼nkbe. Ez a tanÃtÃ¡s felismerteti velÃ¼nk a mÃ¡sik emberben is az Isten arcÃ¡t.
Ez a szeretetÃ¼nk megnyilvÃ¡nulÃ¡sa lesz. 
KarÃ¡csony a Gyermek kÃ©pÃ©ben megÃ©rkezett SZERETET Ã¼nnepe. Ahol nincs gyermek, ott nincs Ã©let. A gyermek
mosolya felolvasztja a felnÅ‘ttek befagyott szÃvÃ©t. KarÃ¡csonykor ezt nagyon is Ã©rezzÃ¼k. 
â€žAdjÃ¡tok tovÃ¡bb a szeretetet! SzeressÃ©tek a kÃ¶rÃ¼lÃ¶ttetek lÃ©vÅ‘ embereket Ã©s ne figyeljÃ©tek, megÃ©rdemlik-e, vagy semâ€•.
(BÃ¶jte Csaba ferences)
Azt kÃvÃ¡nom minden pÃ¡rkÃ¡nyi lakosnak, hogy fogadja az isteni szeretetet Ã©s megkÃ¼lÃ¶nbÃ¶ztetÃ©s nÃ©lkÃ¼l tudjon adni
embertÃ¡rsainak a karÃ¡csony szeretetÃ©bÅ‘l, hogy az eljÃ¶vendÅ‘ ÃºjesztendÅ‘ben kevesebb legyen a szomorÃºsÃ¡g, tÃ¶bb
legyen az Ã¶rÃ¶m.
Kegyelmekben gazdag karÃ¡csonyt Ã©s Ãºj esztendÅ‘t kÃvÃ¡nok! 

Mons. Magyar KÃ¡roly, esperes 
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